
Protokoll fört vid sammanträde 2023-09-06
Närvarande:

Göran Kullberg
Hugo Nilsson
Ingrid Roth (telefon)
Tomas Hörnfeldt
Kjell Starlander
Bo Jonsson
Tomas Scott

§ 515 Mötets öppnande
I frånvaro av ordförande tog Göran hand om klubban och förklarade styrelsemötet öppnat.

§ 516 Godkännande av föredragningslista
Mötet godkände förslaget till föredragningslista.

§ 517 Föregående protokoll
Föregående protokoll från 230809 godkändes och lades till handlingarna.

§ 518 Ekonomi aktuellt läge
Hugo redovisade vad som hänt inom ekonomin sedan föregående möte. Det rör sig främst om
intäkter av DM-tävlingar och kostnader för dessa (höjning från 100 till 110:-) till Svensk Bridge.
Dessa tävlingar ger ett visst överskott. Mest överskott ger Ingrids tävling.Fikat under sommar
bridgen går inte ihop. Höja startavgiften,sluta med fikat eller ev. sponsra. Frågan tas upp på
årsmötet. Minus resultat även i år. Hur löser vi det?

§ 519 Nytt från Svenska Bridgeförbundet
Det viktigaste som togs upp var nog de nya allerteringsreglerna som började gälla 230901. Dessa
regler är nog fortfarande lite luddiga hos de flesta,men kommer säkert klarna med tiden.

§ 520 Förslag till Verksamhetsberättelse samt föredragningslista
Godkändes och lades till handlingarna

§ 521 Planering Ingrid Roths Vandringspris
Beslöts inhandla likvärdiga priser för ca: 150:-/par (20 par). Bosse ser till att brickor blir lagda.
Kjell hjälper Ingrid på Torsdagen före.



§ 522 Plaketter till DM-pristagarna
Mötet ansåg vi använder de plaketter vi har och att vi tar upp på årsmötet om vi istället sedan ska
erbjuda pengar.

§ 523 Bridgens Dag
Spridning av foldern har påbörjats. Frösö Hälsocentral,restaurang Diana bla.En önskan är att vi
kan visa upp oss live på till exempel Mittpunkten.

§ 524 Kursverksamhet,planering för nybörjarkurs och fortsättningskurs
Nybörjarkurs Måndag kväll o fortsättningskurs Tisdag kväll och Torsdag dag. Ansvariga
Storsjöbygden.

§ 525 Rapport från DTL-träff
Se § 519

§ 526 Tidpunkt för besök hos Bräcke BK
Besöket blir en söndag då Bräcke har sin spelkväll. Vilken söndag beror lite på om Kenneth kan
o vill vara med.

§ 527 Övriga frågor
Eftersom Leif (vår revisor) inte hinner ta del av och gå igenom årsredovisningen före årsmötet så
ska dessa punkter tas på kommande onsdagsmöte (231011). Medlemmarna kommer att upplysas
om detta på årsmötet.

Anders Hyttstrand stack in huvudet och påpekade att avtalet för brickläggning maskinen måste
överföras till Åre/Järpens BK

§ 528 Nästa möte
Beslöts att boka nästa möte till 11 okt kl 17:30

§ 529 Avslutning
Ordförande avslutade kvällens möte.

Vid protokollet Justeras

Kjell Starlander Göran Kullberg
sekreterare för mötet Ställföreträdande ordförande


